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I Oktober 2016 fik Ishøj kommune en henvendelse fra Hvidovre Kommune.

Henvendelsen var som følger:

Hvidovre Kommune har i øjeblikket vanskeligt ved at overholde plejeboliggarantien. Om 2-3 år 
forventer kommunen at have bygget flere plejeboliger, så kommunen igen kan overholde 
plejeboliggarantien. Udbygningen af antallet af plejeboliger løser dog ikke problemet på kort sigt. 

For at imødegå plejebolig problematikken på kort sigt har Kommunalbestyrelsen i Hvidovre den 27. 
september 2016 bl.a. besluttet, at forvaltningen skal udarbejde et beslutningsoplæg om midlertidigt 
at anvise plejeboliger til Hvidovre borgere i en anden kommune. Den anden kommune må være 
beliggende i Region Hovedstaden på nær Bornholm. I den forbindelse vil vi gerne høre, om jeres 
kommune kunne være interesseret i at indgå en midlertidig aftale med Hvidovre Kommune om, at 
vi kunne anvise plejeboliger hos jer? 

Administrationen har efterfølgende været i dialog med Hvidovre Kommune og har drøftet 
ovenstående henvendelse.

I praksis vil det fungere som følger:

Ved pladsledighed vil visitationen I Ishøj Kommune vurdere, hvem der aktuelt har behov for en 
plejebolig.

Tildeling af plejebolig vil først ske til borgere på Ishøj Kommunes venteliste (til indenbys såvel som 
udenbys borgere). Herefter vil Hvidovre Kommune blive kontaktet før end andre kommuner. Hvis 
Hvidovre Kommune ikke har borgere der er interesseret i at flytte til Ishøj vil andre kommuner blive 
kontaktet. 

 


